

教育核心科目規定

Educational Core Component Requirements

本院五年全日制本科生必須完成教育核心科目規定，方可畢業。有關內容包括：(1) 教育學院學院課程，提供基礎教育知識、理論及教學技巧，並透過研習主修學科指定的科目，讓學生對其主修學科有更概括的了解。(2) 教育研習科，教授與課堂有較直接關係的課題；(3) 教學實習，為學員提供實地研習機會。

All 5-year full-time students of the Faculty must fulfill the Educational Core Component Requirements for graduation. These requirements include: (1) Education Faculty Package courses which provide students with basic knowledge, theories and skills in education. Students can also gain general knowledge within a specialty by taking specified course required by respective Major Programme. (2) Educational Studies courses which provide students with contents of more immediate relevance to the classroom; (3) Teaching Practice courses which provide students with the opportunity of practical field experience.

修讀辦法 Study Scheme

1. 教育學院學院課程	
EDUC 2120, 2312	6 學分
另外 3 學分學院課程科目請參考各主修課程要求	
2. 教育研習科	
必修科目：EDUC 2240, 3201, 3311, 4340	10 學分
選修科目：EDUC 2210, 2220, 3140, 3150, 3200, 3260, 3270, 3280, 3290, 4110, 4131, 4320, 4330	2 學分
3. 教學實習	
EDUC 4030, 4040	10 學分
總計：	28 學分
1. Educaiton Faculty Package	
EDUC 2120, 2312	6 units
For another 3-unit Faculty Package course, please refer to respective Major Programme for details	
2. Educational Studies	
Required Courses: EDUC2240, 3201, 3311, 4340	10 units
Elective Courses: EDUC2210, 2220, 3140, 3150, 3200, 3260, 3270, 3280, 3290, 4110, 4131, 4320, 4330	2 units
3. Teaching Practice	
EDUC 4030, 4040	10 units
Total：	28 units

教育學院學院課程、科目總表及科目概要，請參考《香港中文大學本科生手冊》
(<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>)。

Please refer to the CUHK Undergraduate Student Handbook (<http://www.cuhk.edu.hk/aqs>)
for the Education Faculty Package, course list and course descriptions.